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 PROTOKÓŁ nr XXIII/13  
 
z XXIII  sesji Rady Miejskiej Żerkowa odbytej w dniu 26 marca 2013 roku w godz. od 1400 – 
1615 w sali sesyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Żerkowie przy ul. Adama Mickiewicza 5.    
 

XXIII  sesja Rady Miejskiej Żerkowa została zwołana na podstawie art. 20 ust. 1 z dnia  
8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (tekst jednolity z 2001 r. Dz. U. nr 142, poz. 1591 ze 
zmianami). 
W sesji uczestniczyło 15 radnych na ogólny stan 15 radnych. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1. 

 
Ponadto w sesji udział wzięli:   

1. sołtysi gminy Żerków    
Lista obecności stanowi załącznik nr  2  do niniejszego protokółu. 
oraz: 

2.   Jacek Jędraszczyk    - Burmistrz Miasta i Gminy Żerków, 
3. Bronisława Rogacka  - Skarbnik Gminy Żerków, 
4. Michał Surma   - Sekretarz Gminy, 
5. Kasper Ekert    - Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jarocińskiego, 
6. Zygmunt Meisnerowski  - radny Rady Powiatu Jarocińskiego, 
7. Zbigniew Kużdżał   - członek Zarządu Rady Powiatu Jarocińskiego, 
8. Danuta Wilak   - dyrektor Szkoły Podstawowej w Dobieszczyźnie, 
9. Barbara Nawrocka   - mieszkanka Żerkowa, nauczycielka Szkoły     

                                                         Podstawowej w Dobieszczyźnie, 
10. Brzoza    - radca prawny Barbary Nawrockiej 
11. Przedstawiciele mediów:  - „Gazeta Jarocińska”, Życie Jarocina, 

 
Porządek obrad XXIII sesji Rady Miejskiej Żerkowa wraz z zaproszeniem przekazano radnym  
w dniu 21 marca 2013r. na wspólnym posiedzeniu Komisji Rolnictwa Rady Powiatu 
Jarocińskiego z radnymi Rady Miejskiej Żerkowa, a pozostałe wysłano pocztą.   
 
Punkt l - Otwarcie obrad sesji. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Żerkowa Pan Grzegorz  Andraszak o godz. 1400 otworzył  
XXIII sesję Rady Miejskiej. Powitał Burmistrza Miasta i Gminy Żerków, Skarbnika Gminy, 
Sekretarza Gminy, radych powiatowych, radych Rady Miejskiej Żerkowa, sołtysów oraz 
przedstawicieli lokalnych gazet i pracowników Urzędu. 
 
Punkt 2 – Stwierdzenie prawomocności obrad. 
Przewodniczący stwierdził, że w sesji uczestniczyło 15 radnych, a zatem Rada jest władna 
podejmować prawomocne uchwały. 
 
Punkt 3 - Przedstawienie porządku obrad sesji. 
Przewodniczący przedłożył propozycję porządku obrad XXIII sesji Rady Miejskiej Żerkowa  
w następującym brzmieniu: 
1. Otwarcie obrad sesji. 
2. Stwierdzenie prawomocności. 
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad XXII Sesji Rady Miejskiej Żerkowa. 
5. Interpelacje i zapytania radnych.   
6. Sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na  XXII sesji Rady Miejskiej Żerkowa. 
7. Rozpatrzenie uchwał Rady Miejskiej Żerkowa w sprawie: 

1) rozstrzygnięcia wyodrębnienia funduszu sołeckiego na rok 2014, 
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2) przyjęcia regulaminu korzystania z kompleksu boisk sportowych „Moje Boisko - Orlik 
2012” w Dobieszczyźnie, 

3) Aneksu Nr 4 do POROZUMIENIA MIĘDZYGMINNEGO Porozumienia zawartego w 
dniu 7 października 2008 roku w sprawie powierzenia Gminie Jarocin 
przygotowania i wykonania zadania p.n. „Zorganizowanie i nadzór nad 
funkcjonowaniem systemu gospodarki odpadami i osadami ściekowymi dla gmin 
objętych POROZUMIENIEM wraz z budową Zakładu Zagospodarowania 
Odpadów Jarocin z siedzibą w Witaszyczkach  z ewentualnymi punktami 
przeładunkowymi”, 

4) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i Gminy Żerków na lata 2013 – 
2020, 

5) wprowadzenia zmian do budżetu na 2013 rok. 
8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
9. Przyjęcie stanowiska Rady Miejskiej Żerkowa. 
10. Wolne głosy, wnioski i komunikaty.  
11.  Zamknięcie obrad sesji.    
Radny Janusz Szóstek – zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad sesji, punktu 
dotyczącego dodatkowego projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr I/4/10 Rady 
Miejskiej Żerkowa z dnia 2 grudnia 2010 r. w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej.  
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek. Wniosek w wyniku głosowania został 
przyjęty większością, przy 11 głosach „za”, 1 głosie „przeciw”, 3 głosach „wstrzymujących się”  
w obecności 15 radnych na sali obrad.  
Przewodniczący zaproponował umieszczenie przyjętego wniosku w punkcie 7 ppkt 6 porządku 
obrad. 
Wniosek stanowi załącznik nr 3 do protokółu. 
Radni Rady Miejskiej Żerkowa przyjęli porządek obrad jednogłośnie: 15 głosów „za”,  
0 „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujący się” przy 15 radnych na sali obrad. 
/Porządek obrad stanowi załącznik nr 4 do protokółu/. 
 
Punkt 4 - Przyjęcie protokółu z obrad  XXII sesji Rady Miejskiej Żerkowa. 

Protokół z XXII sesji Rady Miejskiej Żerkowa przyjęto jednogłośnie 15 głosami „za”. 
Protokół z obrad XXII sesji Rady Miejskiej Żerkowa odbytej w dniu 20 lutego 2013 r. został 
wyłożony do wglądu na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady w dniu 26 marca 2013r. 
oraz w tym samym dniu przed obradami sesji i biurze Rady Miejskiej. 
 
Punkt 5 -  Interpelacje i zapytania radnych.      
Radna Barbara Królak – zapytała czy Agencja Rolna Skarbu Państwa podjęła działania odnoście 
nieodpłatnego przekazania w miejscowości Przybysław dwóch działek oraz dwóch dróg,  
o których wspomniano na ostatnim spotkaniu z przedstawicielami Agencji Rolnej Skarbu 
Państwa. Są to działki o numerach 83/4, 83/26 i dwie drogi o nr działek 86/34 i 83/27 ? 
Radna Maria Sołtysiak – zwróciła się z pytaniem, jakie konsekwencje będą ponosili mieszkańcy 
jeżeli nie wywiążą się w ciągu roku z 12 worków selektywnej zbiórki odpadów komunalnych? 
Radna Barbara Królak potwierdziła, że mieszkańcy pytają czy wystarczy, że jeden worek będzie 
miesięcznie np. papieru w następnym z plastikiem i w kolejnym miesiącu ze szkłem tj. co miesiąc 
worek z inną zawartością? 
Radny Jan Barański – zapytał, czy plac  zabaw dla dzieci w Dobieszczyźnie będzie zamknięty, bo 
mieszkańcy zbierali podpisy aby dalej istniał? 
Przewodniczący poinformował, że do Rady wpłynęło pismo dotyczące remontu placu zabaw, 
które przedstawi w dalszej części obrad po udzielonych  odpowiedziach Burmistrza.  
Przewodniczący przedstawił interpelację radnego Roberta Rogackiego, wnioskującego  
o ograniczenie prędkości do 40 km/h na odcinku ulicy Mickiewicza przy zbiegu ulic Ogrodowej  
z ulicą Cmentarną, z uwagi na częste przekraczanie prędkości. W tym miejscu znajduje się 
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przejście dla pieszych, z którego korzystają przedszkolaki i młodzież szkolna, do wniosku 
dołączono mapkę sugerującą rozwiązanie techniczne.   
Przewodniczący – poinformował, że podpisuje się pod tym wnioskiem, ponieważ w terenie 
zabudowanym jest ograniczenie do 50 km/h i gdyby użytkownicy pojazdów przestrzegali 
przepisów,  interpelacja byłaby zbędna.  
 
Punkt 6 - Sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na XXII sesji Rady Miejskiej       

Żerkowa. 
Sprawozdanie przedstawił Przewodniczący Rady na podstawie materiałów opracowanych dla 
radnych. Sprawozdanie Rada przyjęła jednogłośnie bez uwag, stanowi załącznik nr 5 do 
protokółu. 
 
Punkt 7 - Podjęcie uchwał Rady Miejskiej Żerkowa w sprawie:  
 

1) rozstrzygnięcia wyodrębnienia funduszu sołeckiego na rok 2014, 
Przewodniczący przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 
Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania, uchwałę przyjęto większością:  
11 głosów „za”, 4 głosy „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” w obecności 15 radnych na 
sali  w trakcie głosowania.  
Uchwała Nr XXIII/152/13 Rady Miejskiej Żerkowa z dnia 26 marca 2013 r. w sprawie 
rozstrzygnięcia wyodrębnienia funduszu sołeckiego na rok 2014, stanowi  załącznik nr 6 do 
protokółu. 
 

2) przyjęcia regulaminu korzystania z kompleksu boisk sportowych „Moje Boisko - 
Orlik 2012” w Dobieszczyźnie, 

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 
Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania, uchwałę przyjęto jednogłośnie:  
15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” w obecności 15 radnych 
na sali  w trakcie głosowania.  
Uchwała Nr XXIII/153/13 Rady Miejskiej Żerkowa z dnia 26 marca 2013 r. w sprawie przyjęcia 
regulaminu korzystania z kompleksu boisk sportowych „Moje Boisko - Orlik 2012” 
w Dobieszczyźnie,  stanowi  załącznik nr 7 do protokółu. 
 

3) Aneksu Nr 4 do POROZUMIENIA MIĘDZYGMINNEGO Porozumienia zawartego  
w dniu 7 października 2008 roku w sprawie powierzenia Gminie Jarocin 
przygotowania i wykonania zadania p.n. „Zorganizowanie i nadzór nad 
funkcjonowaniem systemu gospodarki odpadami i osadami ściekowymi dla gmin 
objętych POROZUMIENIEM wraz z budową Zakładu Zagospodarowania 
Odpadów Jarocin z siedzibą w Witaszyczkach  z ewentualnymi punktami 
przeładunkowymi”, 

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 
Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania, uchwałę przyjęto jednogłośnie:  
15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” w obecności 15 radnych 
na sali  w trakcie głosowania.  
Uchwała Nr XXIII/154/13 Rady Miejskiej Żerkowa z dnia 26 marca 2013 r. w sprawie Aneksu 
Nr 4 do POROZUMIENIA MIĘDZYGMINNEGO Porozumienia zawartego  
w dniu 7 października 2008 roku w sprawie powierzenia Gminie Jarocin przygotowania  
i wykonania zadania p.n. „Zorganizowanie i nadzór nad funkcjonowaniem systemu 
gospodarki odpadami i osadami ściekowymi dla gmin objętych POROZUMIENIEM wraz 
z budową Zakładu Zagospodarowania Odpadów Jarocin z siedzibą w Witaszyczkach   
z ewentualnymi punktami przeładunkowymi”,  stanowi  załącznik nr 8 do protokółu. 
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4) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i Gminy Żerków na lata 2013 – 
2020, 

Skarbnik Gminy pani Bronisława Rogacka przedstawiła projekt uchwały dotyczący zmian  
w WPF na lata 2013 – 2020 wyjaśniając, że zgodnie z nowelizacją ustaw należy dostosować 
WPF do  nowo obowiązujących przepisów, czyli do dnia 31 marca 2013r. Dochody w WPF  na 
rok 2013 ustalono w wysokości 34.505.343,11 zł na poziomie roku 2010 -2011. Gmina w roku 
2012 pozyskała wiele środków pomocowych na wydatki bieżące i majątkowe, natomiast 
planowane środki dotacji na rok 2013 będą niższe od roku  2012 o 3.810.495,57 zł,  dotacje na 
cele bieżące niższe o kwotę 2.391.o31,33 zł, niska jest też kwota subwencji oświatowej i dotacji 
celowych w porównaniu do potrzeb. Wyjaśniła, że wzrost dochodów planuje się na rok 2014  
z uwagi na wpływ refundacji za poniesione nakłady inwestycyjne w 2013 roku. Podkreśliła, że 
planowane dochody i wydatki na lata 2015 – 2020 średnio wzrosną o 2,5 %, a płace i pochodne 
o 2,8 % w stosunku do roku poprzedniego z uwzględnieniem ryzyka błędu. 
Zaplanowane wydatki na rok 2013 w wysokości 37.633.049,11 zł wzrosną do kwoty 
39.924.538,25 zł, a wydatki majątkowe do kwoty 9.346.700,00 zł. Ulegnie zmianie deficyt na 
kwotę 5.419.195,14 zł i zostanie sfinansowany przychodami tj. wolnymi środkami oraz 
kredytem i pożyczką. Planowany dług na koniec roku 2013 to kwota 10.267.355,39 zł, która nie 
przekroczy 60 % dochodów ogółem i zostanie spłacona na podstawie harmonogramu spłat 
zaciągniętych kredytów i pożyczek. Ponadto gmina planuje zaciągnąć w roku 2013 kredyt  
w kwocie 5.569.158,00 zł na realizację zaplanowanych przedsięwzięć, ale już na rok 2014 nie 
planuje się zaciągnięcia nowych kredytów i pożyczek. Uwzględniono jedynie spłatę wcześniej 
zaciągniętych zobowiązań, celem wygaszenia długu. Skarbnik Gminy przedstawiła wykaz 
przedsięwzięć na lata 2013-2020 w tym projekt budowy sieci kanalizacyjnej we wsi 
Bieździadów, Stęgosz i II etap kanalizacji we wsi Chrzan, na który zwiększono limit wydatków 
do kwoty 950.000,00 zł  tj. o 250.000,00 z zakończeniem inwestycji w I półroczu 2013r. 
Podkreśliła, że nie planuje się żadnych poręczeń ani gwarancji innym jednostkom. 
Podsumowując powiedziała, że przepisy zobowiązujące do zmiany uchwały, zmieniają 
załącznik Nr 2  z objaśnienia na uzasadnienie do uchwały. Zmiany WPF nastąpiły w kwotach 
dochodów i wydatków ogółem oraz zadłużenia i deficytu. Wyjaśniła, że przedsięwzięciach 
zmieniała się kwota na realizację II etapu kanalizacji we wsi Chrzan o kwotę 250.000,00 zł  
i  projekt budowy kanalizacji we wsi Bieździadów o kwotę 750,000,00 zł. 
Radny Wojciech Raś – czym jest spowodowany wzrost kosztów budowy kanalizacji w Chrzanie 
o 250 tys. zł? 
Skarbnik Gminy – wyjaśniła, że zadanie nie zostało zrealizowane w ubiegłym roku w całości. 
Kosztorys na zadanie wg projektu wynosił ok. 950 tys. zł. Oprócz głównego przetargu na 
wykonawcę jest wiele innych wydatków związanych z nadzorem, geodetą, kosztorysem 
powykonawczym i na te zadania, które nie zostały ujęte w projekcie, a wynikły w trakcie 
inwestycji, na co należy także zabezpieczyć środki.    
Burmistrz dopowiedział, że do wykonania pozostały dwa przejścia pod torami kolejowymi. 
Formalności w tej sprawie są załatwiane i trwają już przeszło rok. Z tego względu mogą być 
dodatkowe koszty. Podkreślił, że na realizację zadania wpłynęły także warunki pogodowe, ale  
zostanie zrobione wszystko, aby prace były ukończone w terminie.   
Wobec braku dalszych uwag przystąpiono do głosowania, uchwałę przyjęto jednogłośnie:  
15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” w obecności 15 radnych 
na sali  w trakcie głosowania.  
Uchwała Nr XXIII/155/13 Rady Miejskiej Żerkowa z dnia 26 marca 2013 r. w sprawie zmian  
w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i Gminy Żerków na lata 2013 – 2020 stanowi 
załącznik nr 9 do protokółu. 
 
 
 
 



 5 

5) wprowadzenia zmian do budżetu na 2013 rok. 
Przewodniczący poprosił Skarbnika Gminy panią Bronisławę Rogacką o przedstawienie  

projektu uchwały wraz z uzasadnieniem.  
Skarbnik Gminy wyjaśniła, że ogółem  zwiększa się budżet po stronie: 

• dochodów do kwoty   34.505.343,11  zł 
 z tego: 

- dochody bieżące w kwocie 32.089.066,70 zł 
 - dochody majątkowe w kwocie 2.416.276,41 zł 
Podkreśliła, że dochody obejmują także dotacje celowe na realizację zadań z zakresu 
administracji rządowej w wysokości 4.277.154,00 zł; na realizację zadań w drodze umów lub 
porozumień między jednostkami samorządu terytorialnego w wysokości 100.000,00 zł oraz 
dotacje i środki zewnętrzne w wysokości 2.995.313,77 zł 

• wydatków do kwoty   39.924.538,25  zł 
 z tego: 
 - wydatki bieżące w kwocie   30.577.838,25  zł 
 - wydatki majątkowe w kwocie   9.346.700,00  zł 
Wydatki obejmują w szczególności m.in: 

1) wydatki na realizację zadań z zakresu administracji rządowej i innych zleconych odrębnymi 
ustawami w wysokości 4.277.154,00   zł, 
2) wydatki na realizację zadań realizowanych w drodze umów lub porozumień między 
jednostkami samorządu terytorialnego w wysokości 143.300,00    zł,  
3) wydatki na programy finansowane z udziałem środków pomocowych w tym z Unii 
Europejskiej 7.180.236,31 zł, 
4) ustalono deficyt w kwocie 5.419.195,14 zł 
5) określono łączna kwotę przychodów i rozchodów budżetu, 
6) Określono limit zobowiązań z tytułu zaciągniętych kredytów i pożyczek w wysokości 
6.369.158,00 zł  
7) ustalono dotację dla jednostek sektora finansów publicznych i spoza sektora finansów 
publicznych, 
8) zmieniono zapis § 9 pkt 1 macierzystej uchwały upoważniając Burmistrza do zaciągania 
kredytów i pożyczek oraz emitowania papierów wartościowych na pokrycie występującego  
w ciągu roku budżetowego, przejściowego deficytu w wysokości 800 tys. zł oraz o których 
mowa w art. 89 ust. 1 pkt 2-4 ufp. do wysokości 569.158,00 zł 
Skarbnik Gminy wyjaśniła, że Wojewoda Wielkopolski zmniejszył plan dochodów związanych  
z realizacją zadań w dziale 852 - Pomoc społeczna - rozdział 852203 Ośrodki wsparcia o kwotę 
214.500,- zł i rozdział 85214 o kwotę 10.000,00 zł. 
Ministerstwo Finansów  zmniejszyło subwencję oświatową o kwotę 32.154,- zł. 
Ponadto dochody własne gminy zwiększono w dziale: 010 z tytułu większych wpływów za 
wodę w kwocie 369.000,00 zł, 417,23 zł - odsetki od usług i 4.402,00 zł wpłata odszkodowania 
za zniszczony hydrant, a w dziale 900 zwiększono wpływy za ścieki o149.000,00 zł. 
Podpisano umowy z Samorządem Województwa Wielkopolskiego w Poznaniu przyjmując 
pomoc finansową na realizację projektu dla miejscowości Przybysław w kwocie 24.276,41 zł 
oraz na realizację projektu w miejscowości Miniszew, Stęgosz w kwocie 9.558,36 zł. 
Ogółem dochody zwiększono o 584.654,00 zł, a zmniejszono o kwotę 284.654,00 zł. 
Zwiększono wydatki o wolne środki z roku 2012 i rozdysponowano na wydatki bieżące (889,14 
zł), inwestycyjne (1.895.000,00zł) oraz zmniejszono przychody o 1.556.654,00 zł z tytułu 
zaciągnięcia kredytów i pożyczek. 
Skarbnik Gminy podkreśliła, że dokonano zmian w poszczególnych działach i rozdziałach: 

1) w dziale 010 - zwiększono plan o kwotę 940.000,00 zł, w tym: 
• 140.000,00 zł na opłacenie energii na hydroforniach,  
• 250.000,00- zł na kanalizację we wsi Chrzan, 
• 750.000,00 zł plan na kanalizację we wsi Bieździadów, 
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• oraz zmniejszono plan w podatku VAT o 200 tys. zł. 
2) w dziale 600 - zwiększono plan o 803.250,00 zł, w tym na: zimowe utrzymanie dróg 

3.250,00 zł, 120.000,00 zł na odwodnienie ulic Asnyka i Mickiewicza w Żerkowie, 
650.000,00 zł zabezpieczono  na "Modernizację dróg gruntowych w Chrzanie ulic: 
Jabłoniowa, Wiśniowa i Akacjowa, oraz  30.000,00 zł  na remonty dróg gminnych, 

3) w dziale 700 - zwiększono plan o kwotę 34.000,00 zł na remont mieszkania 
komunalnego we wsi Śmiełów dla rodziny z  gminy, która obecnie przebywa  
w schronisku, 

4) w dziale 750 - zwiększono plan o 600,00 zł na szkolenie pracowników administracji 
rządowej, 1.000,00 zł  na opłaty w Radzie, 5.000,00 zł na zakup, a 45.000,00 zł na 
wydatki związane z promocją gminy - sympozjum w parafii Kretków, wydanie 
publikacji  historycznej Gminy Żerków, 2.000,00 zł na wpłaty dla PFRON i 8.000,00 zł 
koszty postępowania sądowego, 

5) w dziale 754 – dokonano zmiany klasyfikacji z uwagi na mylne przesunięcie planu, 
6) w dziale 852 - zmniejszono plan o 214.500,- zł dla "Domu Samopomocy w Raszewach" 

- od miesiąca lipca przestaje funkcjonować, 
7) w rozdziale 85214 zmniejszono plan o 10.000,- zł na wypłatę zasiłków a zwiększono 

plan o 40.000,- zł na opłacenie pobytu mieszkańców gminy w Domu Pomocy Społecznej  
Raszewach. Dokonano przesunięcia w planie rozdz. 85219 kwoty 1.680,- zł z zakupów 
na wydatki bezosobowe, 

8) w dziale 853 - zgodnie z informacją Wojewódzkiego Urzędu Pracy w Poznaniu   
o wynikach weryfikacji wniosku o płatność (końcowego) uznano kwotę 14.198,95 zł 
jako sumę wydatków niekwalifikowanych w ramach niezrealizowanego w 100% zadania  
nr 1 w projekcie systemowym "Jak dorosnę będę". Niewykorzystane środki należy 
zwrócić do 03.04.2013 r. 

9) w dziale 900 - zwiększono  plan o 260.340,19 zł, w tym na:  
• 35.440,19 zł na opłacenie energii na oczyszczalniach ścieków,  
• 50.000,00 zł na opłaty dotyczące odprowadzania ścieków,  
• 125.000,00 zł na dotacje przydomowych oczyszczalni ścieków,  
• 50.000,00 zł na wykonanie rewitalizacji starych obiektów w m. Przybysław  

i Raszewy, 
10) w dziale 921 - zwiększono plan o 260.000,00 zł na wydatki związane z opłatą VAT od 

usług dotyczących modernizacji sal wiejskich w Żernikach, Stęgoszy i Dobieszczyźnie, 
11) w dziale 926 - zwiększono plan o 7.000,00 zł na dotacje dla Klubu Sportowego  

w Żerkowie. 
Skarbnik Gminy powiedziała, że zmiany są niezbędne w celu prawidłowego wykonania 
budżetu. Podkreśliła, że jednocześnie zmienia się załącznik nr 1 i 2 do uchwały oraz przychody,  
rozchody i zestawienia planowanych kwot udzielonych dotacji z budżetu w 2013 roku 
jednostkom sektora finansów publicznych i spoza sektora. Przypomniała, że po zmianach kwota 
dotacji na przydomowe oczyszczalnie ścieków wynosi 325.000,00 zł  
Radny Wojciech Raś – na odnowienie ulic Asnyka i Mickiewicza w Żerkowie zabezpieczono 
kwotę 120 tys. zł, co tam ma być robione, dlaczego i co tam się dzieje? 
Burmistrz -  niedobrze się dzieje, ponieważ brakuje części kanalizacji i to jest przejście przez 
ulicę Mickiewicza. Z planowanej modernizacji ulicy Asnyka należy odprowadzić wody 
deszczowe. Odpływ wody planuje się przez ulicę Leśną,  Mickiewicza, gdzie kanalizacja idzie  
z lewej strony wzdłuż  drogi do Żerkowa.  Ostatnia posesja Państwa Kuflińskich przy większych 
opadach jest zalewana. Dlatego należy uporządkować odprowadzenie wód deszczowych, które 
zostało ujęte w planie miejscowym zagospodarowania przestrzennego. 
Radna Maria Sołtysiak –  zwiększa się wpływy za wodę o kwotę 369  tys. zł, to jaka ma być 
opłata za wodę? 
Skarbnik Gminy – wyjaśniła, że do budżetu na rok 2013 przyjęto kwotę 940 tys. zł. Wykonanie 
za rok 2012 było 1.102 tys. zł. W związku z tym uznano, że jest to kwota zaniżona i należy ją 
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zwiększyć zwłaszcza, że realizacja wykazała wyższą kwotę, a jeszcze są do ściągnięcia 
zaległości  za wodę. Gmina liczy na wzrost odbiorców. Skarbnik była zdania, że w przyszłości 
opłata za wodę zostanie  zwiększona o  stopień inflacji. 
Radna Barbara Urbańska- czy wiadomo dlaczego środki z projektu systemowego „Jak dorosnę 
będę” nie zostały wykorzystane?  
Burmistrz – tak, wiadomo. Wniosek, który złożono jest projektem miękkim, gmina złożyła ich 
wiele, ale nie wszystkie zaakceptowano. Wniosek sfinansowany został  w całości przez WUP  
z Europejskiego Funduszu Społecznego. Jedyny projekt opłacony na starcie. Po rozliczeniu 
okazało się, że więcej dzieci zapisało się, a mniej uczestniczyło w zajęciach. Dlatego powstałą 
różnicę należało zwrócić. 
Skarbnik Gminy – odczytała pismo Wojewódzkiego Urzędu Pracy w Poznaniu wzywające do 
zwrotu niewykorzystanej kwoty tj. 14.198.95 zł jako sumę wydatków niekwalifikowanych  
w ramach niezrealizowanego w 100% zadania z projektu systemowego „Jak dorosnę będę”. 
Wyjaśniła, że na starcie projektu w SP w Chrzanie zakładano ilość 66 dzieci a uczestniczyło 51, 
w SP w Dobieszczyźnie 45 dzieci uczestniczyło 40 i w SP w Żerkowie 146 dzieci,  
a uczestniczyło 134, czyli na plan 309 dzieci, wykonanie - 297 dzieci, czyli 32 dzieci nie 
uczestniczyło w zajęciach i stąd  różnica, która podlega zwrócić. 
Burmistrz – jest to wniosek, który po akceptacji ulega zmianie, a środki na ten cel są 
przekazywane na początku, a nie po realizacji zadania.  
Radny Janusz Szóstek – podziękował Burmistrzowi za decyzję zwiększenia o 125 tys. planu 
dotacji na realizację przydomowych oczyszczalni ścieków. Podkreślił, że w sumie w bieżącym 
roku z dotacji skorzystają 54 rodziny.  Jednocześnie zapytał, - jeżeli poszczególne rodziny 
załatwią wszystkie formalności prawne to w jakim czasie muszą przystąpić do inwestycji? 
Burmistrz – poinformował, że zostały wysłane pisma do poszczególnych rodzin wytypowanych 
do dotacji, które muszą  określić się do końca lipca o przystąpieniu do realizacji zadania.  Dziś 
przyszło pismo od jednej z rodzin z prośbą o przełożenie realizacji inwestycji o miesiąc.   
Burmistrz nadmienił, że jutro gmina składa wniosek o środki na realizację kanalizacji we wsi 
Bieździadów i Stęgosz  i miał nadzieję, że dotacja zostanie przydzielona aby realizować 
inwestycję, zwłaszcza rozpoczętą w Stęgoszy. 
Radna Barbara Królak – podziękowała Burmistrzowi za sfinalizowanie pomocy finansowej  
w wysokości 24.276,41 zł dla Przybysławia oraz za ujęcie w budżecie środków  na rewitalizację 
starych obiektów w Przybysławiu. Zapytała - jakich obiektów dotyczy zaplanowana kwota? 
Burmistrz – gmina stara się o przejęcie  byłego domu kultury razem ze zgodą na rozkruszenie 
zrujnowanych obiektów, aby zrobić małą architekturę. Dotyczy to także hydroforni po lewej 
stronie, obiekt bez okien, który straszy. Agencja jak zwykle przekaże, ale bez środków dlatego 
należy je zabezpieczyć. Gmina stara się także o przekazanie dróg przez Agencję, ale chcemy 
uzyskać środki na odtworzenie rowów. Chcemy także aby stan prawny i geodezyjny był już 
czytelny. Podkreślił, że czynione są takie starania, aby jak najmniej wydawać środków  
z budżetu.  
Radny Janusz Szóstek – a co z parkiem w Kretkowie? 
Burmistrz – myślę o parku, żeby nie straszył, ale obecnie jest realizowana droga do Państwa 
Hoffmańskich w Kamieniu. 
Radna Maria Sołtysiak – 45 tys. zł przeznaczono na wydatki promocyjne gminy - sympozjum  
w parafii Kretków, co to jest? 
Skarbnik Gminy – jest to kwota zwiększająca ogółem wydatki związane z promocją gminy. 
Zaznaczyła, że dodatkowo weszło zadanie dotyczące promocji tej części gminy, a związane jest  
z wydaniem publikacji historycznej oraz z odbyciem sympozjum w parafii Kretków. 
Burmistrz dopowiedział, że sympozjum dotyczy konferencji naukowej, która odbędzie się  
w czerwcu br. Głównym animatorem jest proboszcz i rektor UAM w Poznaniu, który pochodzi 
z Chwałowa, a tematem jest odkrywanie historii tych terenów. Opracowanie, które zostanie 
wydane będzie podobne jak wydawnictwo „Ocalić od zapomnienia”, są to koszty samego druku. 
Radny Bogdan Bożejewicz – 1.000,00 zł przeznaczone  na opłaty w Radzie, czego dotyczą? 
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Skarbnik Gminy  - ostatnio odbyło się spotkanie Rady w „MCT”, na które nie były zaplanowane 
środki w budżecie i na to zostały przeznaczone.   
Przewodniczący – zapytał o remont mieszkania komunalnego w Śmiełowie. 
Burmistrz – odpowiedział, że jest remontowane mieszkanie w Śmiełowie po nieżyjącej osobie 
dla 4 osobowej rodziny z gminy Żerków, przebywającej obecnie w schronisku w Poznaniu. 
Pomoc Społeczna w  Poznaniu zwróciła się do gminy o opłacanie schroniska lub wskazanie 
mieszkania. Dlatego, żeby nie opłacać schroniska w Poznaniu, postanowiono przydzielić to 
mieszkanie tej rodzinie. Mieszkanie nie było używane przez rok. W związku z tym należy 
przeprowadzić remont i jest propozycja zabezpieczenia środków na ten cel .  
Wobec braku dalszych uwag przystąpiono do głosowania, uchwałę przyjęto jednogłośnie:  
15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” w obecności 15 radnych 
na sali  w trakcie głosowania.  
Uchwała Nr XXIII/156/13 Rady Miejskiej Żerkowa z dnia 26 marca 2013 r. w sprawie 
wprowadzenia zmian do budżetu na  2013 rok,  stanowi  załącznik nr 10 do protokółu. 
 

6) zmiany uchwały nr I/4/10 Rady Miejskiej Żerkowa z dnia 2 grudnia 2010 r.  
w sprawie powołania  Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący przypomniał, że do tego punktu obrad włączono dodatkowy projekt uchwały 
zgłoszony przez radnego Janusza Szóstka, który dotyczy zmiany składu osobowego Komisji 
Rewizyjnej. Przewodniczący poprosił radnego  o przedstawienie wniosku. 
Radny Janusz Szóstek odczytał wniosek o zmianę w składzie osobowym Komisji Rewizyjnej 
przez odwołanie radnego Bogdana Bożejewicza z funkcji przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej i jej członkowstwa. Podkreślił, że radni są w posiadaniu opinii prawnej dotyczącej 
wątpliwości łączenia funkcji członka komisji przetargowej z funkcją przewodniczącego komisji 
rewizyjnej. 
Radny Wojciech Raś – odczytał opinię prawną. Dodał, że…Jako radni Rady  Miejskiej Żerkowa 
chcemy działać w sposób jak najbardziej przejrzysty i uczciwy. Wszyscy szukamy oszczędności, 
żeby jak najwięcej zrobić dla dobra wspólnoty naszej gminy. Ostatnia komisja pokazała, że 
znaleźliśmy oszczędności na dowozach szkolnych. Przetarg przeprowadzony, zwrócił naszą 
uwagę, ponieważ koszty w skali roku wzrosły o około 140 tys. zł. Dziś już wiemy, że będą one 
niższe o ok. 6 tys. zł miesięcznie niż zaplanowano. Radni zwrócili uwagę Komisji Rewizyjnej, 
aby zbadała sprawę przetargu. Okazało się, że Przewodniczący Komisji Rewizyjnej brał udział  
w pracach komisji przetargowej. Czy zatem radny, będący organem kontrolnym gminy może 
brać udział w przetargach jako organ wykonawczy. Jaki stawiamy obraz mieszkańcom naszej  
gminy, którzy oczekują abyśmy dbali o jej dobro i szeroko rozumiany interes społeczny.  
Tego typu działania budzą wątpliwości. Nie możemy dawać na tego typu procedery 
przyzwolenia. Choć prawo nie zakazuje radnemu udziału w składzie komisji przetargowej, 
jednak udział pana Bogdana Bożejewicza w składzie komisji przetargowej nadszarpnęło nasze 
zaufanie. Dlatego wnioskujemy o odwołanie radnego pana Bogdana Bożejewicza z piastującego 
urzędu przewodniczącego Komisji Rewizyjnej i jej członkowstwa… 
Opinia prawna stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
Burmistrz – odpowiedział, że członkostwo w komisji przetargowej pana Bogdana Bożejewicza  
było sugestią Rady, ale od trzeciego kwartału ubiegłego roku nie jest członkiem tejże komisji. 
Członkami komisji przetargowej są pracownicy Urzędu. 
Radny Janusz Szóstek – czy Pan Burmistrz zamierza powoływać jakiegoś radnego do komisji 
przetargowej? 
Burmistrz - wg przepisów i przedstawionej opinii nie jest zabronione, ale nie bardzo widziane, 
można powołać, ale to zależy od decyzji Rady. Rada zaproponuje osobę, to można ją włączyć  
w skład komisji przetargowej i rozszerzyć ją o przedstawiciela Rady. Burmistrz nie widział 
żadnych przeciw wskazań. Powtórzył, że na dzień dzisiejszy  komisja składa się z pracowników 
Urzędu.  
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Przewodniczący zarządził głosowanie wniosku radnego pana Janusza Szóstka o odwołanie pana 
Bogdana Bożejewicza z  funkcji przewodniczącego Komisji Rewizyjnej i jej członkowstwa.  
W wyniku głosowania, wniosek przeszedł większością: 11 głosów „za”, 2 głosy „przeciwne”,  
2 głosy „wstrzymujące się” w obecności 15 radnych w trakcie głosowania. 
Przewodniczący stwierdził, że w wyniku głosowania pan Bogdan Bożejewicz został odwołany  
z funkcji przewodniczącego Komisji Rewizyjnej i jej członkowstwa.  
Przewodniczący Rady z uwagi na wakat powstały w składzie osobowym Komisji Rewizyjnej 
Rady Miejskiej Żerkowa poprosił o zgłoszenie kandydatur na członka Komisji Rewizyjnej.  
Radni zgłaszając, zaproponowali jedną kandydaturę:  

1. Andrzej, Henryk Stachowiak  - wyraził zgodę 
Przewodniczący zamknął listę kandydatów i przeprowadził głosowanie: 13 głosów „za”,  
0 głosów „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się” w obecności 15 radnych w trakcie głosowania.  
Przewodniczący stwierdził, że pan Andrzej Stachowiak został członkiem Komisji Rewizyjnej. 
Przewodniczący poprosił radnych o zgłoszenie propozycji kandydatur na pełnienie funkcji 
przewodniczącego Komisji Rewizyjnej z istniejącego 4 osobowego składu. 

1. Maria Sołtysiak  - wyraziła zgodę 
2. Wojciech Raś   - nie wyraził zgody 

Przewodniczący zamknął listę kandydatów i przeprowadził głosowanie: 13 głosów „za”,  
0 głosów „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się” w obecności 15 radnych w trakcie głosowania.  
Przewodniczący stwierdził, że przewodniczącą Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Żerkowa 
została pani Maria Sołtysiak. 
W wyniku dokonanych wyborów, Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały  
w sprawie zmiany uchwały nr I/4/10 Rady Miejskiej Żerkowa z dnia 2 grudnia 2010 r.  
w sprawie powołania  Komisji Rewizyjnej 
Przystąpiono do głosowania, uchwałę przyjęto większością: 13 głosów „za”, 0 głosów 
„przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się” w obecności 15 radnych na sali  w trakcie głosowania.  
Uchwała Nr XXIII/157/13 Rady Miejskiej Żerkowa z dnia 26 marca 2013 r. w sprawie zmiany 
uchwały nr I/4/10 Rady Miejskiej Żerkowa z dnia 2 grudnia 2010 r. w sprawie powołania  
Komisji Rewizyjnej,  stanowi  załącznik nr 12 do protokółu. 
 
Punkt  8  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
Przewodniczący zwracając się do Burmistrza poprosił o udzielenie odpowiedzi na złożone 
zapytania radnych. 
Burmistrz zabierając głos nawiązał do pytania radnej Barbary Królak, a dotyczącego spraw 
związanych z Agencją Nieruchomości Rolnych. Podkreślił, że Agencja zaczęła coś robić, ale to 
bardzo wolno postępuje. Być może wyegzekwujemy jako gmina działki, o których radna 
mówiła i obiekty w Przybysławiu. 
Na kolejne pytanie radnej pani Marii Sołtysiak dotyczące odpadów i deklaracji, które 
mieszkańcy powinni złożyć do końca marca. Burmistrz odpowiedział, że cieszy go fakt, że 
mieszkańcy czytają deklaracje, nawet treść napisaną małą trzcionką. Jeżeli ktoś segregował 
śmieci i je oddawał to wie jak należy postępować. Każda posesja na początku dostanie kpl. 
worków i wszystko zależy czym je zapełni i wystawi do odbioru firmie wywożącej.  Nie będzie 
żadnych sankcji z tytułu nie wystawienia w ciągu roku 12 worków. Podkreślił, że w przypadku 
jeżeli na danej posesji nie będą wystawiane worki z odpadami segregowanymi to firma może 
poddać analizie opady zmieszane i wtedy opłata za śmieci może być podniesiona do górnej 
stawki tj. 10.50 od osoby. Stawki ustalone dla gminy są najniższe w okolicy i jeżeli wszystko się 
uda, to nie będzie trzeba ich korygować. Burmistrz zachęcił do segregowania odpadów mówiąc, 
że będą cztery worki na papier, plastik, szkło białe i kolorowe.  
Burmistrz poinformował, że  jeżeli chodzi o pytanie dotyczące placu zabaw w Dobieszczyźnie 
to wpłynęło pismo. Jesteśmy przygotowani do tego, żeby ten teren uporządkować i żeby plac 
zabaw  był bezpieczny. W Dobieszczyźnie zrealizowano wiele inwestycji, jest nowa szkoła, sala 
gimnastyczna, boiska sportowe „ORLIK”. Został tylko ten teren, ale należy poczekać, bo  
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staramy się o środki pomocowe, skromne będą, ale postaramy się to zadanie wykonać. Jesteśmy 
po to aby chronić budżet, racjonalnie wydawać i realizować zadania we wszystkich 
miejscowościach. Pozyskaliśmy środki na modernizację sali wiejskiej gdzie też jest teren do 
uporządkowania i zmodernizowania z przeznaczeniem na mały plac zabaw. 
Burmistrz poinformował, że wpłynęła interpelacja radnego Roberta Rogackiego, wnioskującego  
o ograniczenie prędkości do 40 km/h na odcinku ulicy Mickiewicza przy zbiegu ulic Ogrodowej  
z ulicą Cmentarną. Burmistrz powiedział, że interpelacja radnego zostanie zgodnie z procedurą 
przekazana do Powiatowej Komisji Bezpieczeństwa w Jarocinie. 
 
Punkt  9 – Przyjęcie stanowiska Rady Miejskiej Żerkowa. 
Przewodniczący  przedstawił Stanowisko Rady Miejskiej Żerkowa w sprawie zakazu 
przeprowadzania uboju rytualnego zwierząt, w którym Rada zwraca się z apelem o podjęcie 
niezwłocznych działań zmierzających do zmiany przepisów ustawy o ochronie zwierząt, które 
umożliwią dalsze prowadzenie dotychczasowej działalności przez zakłady mięsne. 
Przewodniczący poddał pod głosowanie Stanowisko, które przyjęto jednogłośnie: 13 głosów 
„za”, 1 głosów „przeciw”, 0 głosy „wstrzymujących się” w obecności 14 radnych na sali obrad.   
Stanowisko,  stanowi  załącznik nr 13 do protokółu. 
 
Punkt  10 – Wolne głosy, wnioski, komunikaty. 
Burmistrz poinformował o kilku sprawach, którymi zajmuje się Urząd: 

•  złożonego wniosku o wydanie warunków zabudowy na fermę norek do 40 jednostek 
przeliczeniowych tj.16 tys. szt. norek. Podkreślił, że wszystkie osoby, które będą mieć 
uwagi, mogą w odpowiednim czasie ustosunkować się do tego tematu, 

• elektrowni wiatrowej, która ma powstać w Ludwinowie. W czwartek 14  marca br. był 
geodeta z Poznania w związku z uwagą kolegium w sprawie nie dopełniła przez organ  
formalności. Mieliśmy dokumenty, zrobiliśmy pomiary najęliśmy geodetę, 
powiadomiono wszystkich. Wyszło, że odległości od planowanych są większe niż 400 
mb do zabudowań. Dlatego zobowiązano wnioskodawcę do poprawienia dokumentów- 
raportu oddziaływania na środowisko. Po tym zostanie wydana decyzja, do której 
mieszkańcy  będą mogli ustosunkować się, 

• Państwo Bajczykowie, mieszkający przy drodze jadąc na Dobieszczyznę, wystąpili  
z pismem o przekazanie drogi wewnętrznej na rzecz gminy. Droga powstała przy 
wytyczonych działkach budowlanych. Burmistrz podkreślił, że jest to droga prywatna  
o powierzchni ok. 2 500 m2., zamknięta z częścią zawrotną. Gmina zajęła się sprawą, ale 
należy ją rozważyć, ponieważ nie ma środków w tej chwili aby drogę  utwardzić.  

Radny Janusz Szóstek – zwrócił się z pytaniem do Burmistrza, czy jest możliwość, aby na każdej 
komisji i sesji Rady oraz raz w tygodniu w Urzędzie był radca prawny, który byłby 
dyspozycyjny i dojechał do Urzędu. Radca jest potrzebny może być na próbę, ponieważ są 
sytuacje  wymagające  udzielenia porady prawnej, oraz udzielania porad dla społeczeństwa? 
Burmistrz – oczywiście jeżeli chodzi o obsługę prawną  komisji i sesji przy działaniach 
planowych jest to oczywiście możliwe. Sprawa obsługi prawnej świadczonej dla społeczeństwa 
nie należy do zadań własnych gminy i nie jest możliwa do realizacji. Każdy wie gdzie może 
szukać pomocy i ją znajduje. 
Przewodniczący przychylił, się do wniosku radnego, ponieważ są takie czasy, że bez prawnika 
ani rusz, a porada prawna jest w niektórych sytuacjach niezbędna. 
Radny Jan Barański – zapytał, kiedy zostanie otwarty stadion „ORLIK” w Dobieszczyźnie, kto 
będzie jego opiekunem i czy złożone wnioski  na opiekuna, są aktualne? 
Burmistrz – odpowiedział, że są aktualne, a stadion jest już otwarty, natomiast opiekunem musi 
być osoba, która ma uprawnienia trenerskie w celu umiejętnego pokierowania młodzieżą. 
Skończy się zima będzie można ze stadionu w pełni  korzystać. 
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Radny Bogdan Bożejewicz – zgłosił wniosek do Przewodniczącego o zorganizowanie turnieju 
tenisa stołowego w formie imprezy powiatowej w miesiącach (np. maj czerwiec) lub turnieju na 
kręgielni.  
Przewodniczący – podziękował za wniosek mówiąc.. że jeszcze do tego tematu powrócimy, być 
może będą chętni i uda się zorganizować taką imprezę. Uważał, że integracja między gminami 
lub gminą a powiatem jest  najbardziej wskazana. 
Pani Barbara Nawrocka – była dyrektor Szkoły Podstawowej w Dobieszczyźnie poinformowała, 
że 14 marca br. Rada Pedagogiczna Szkoły przyjęła stanowisko, aby starać się o dofinansowanie 
na remont i modernizację placu zabaw przy szkole. Stanowisko zostało podpisane przez 570 
osób, które Pani Nawrocka złożyła na ręce Przewodniczącego. Pani Danuta Wilak dyrektor 
Szkoły Podstawowej w Dobieszczyźnie złożyła wniosek w tej samej sprawie. 
Przewodniczący – przeczytał wniosek oraz potwierdził ilość podpisów. Treść wniosku dyrektora 
Szkoły Podstawowej w Dobieszczyźnie włączono do protokołu. 
Pani Barbara Nawrocka – dopowiedziała, że będąc na grudniowej sesji Rady usłyszała od pana 
Burmistrza, że jest zamknięta sprawa placów zabaw – Myślę, że nie do końca jest to jasne, bo 
chyba mało jest miejscowości w tej gminie, które posiadają takie miejsce. Powiedziała, że plac 
zabaw w Dobieszczyźnie stanowi ogromne zagrożenie i będą się starać go rozebrać. 
Poinformowała, że w popołudniowych godzinach zdarzyły się tam trzy wypadki,  
a z placu korzystają także uczniowie oczekujący na autobus. Zaapelowała, aby stworzyć 
dzieciom z Dobieszczyzny takie warunki, żeby na miejscu miały bezpieczny teren do zabawy. 
Przewodniczący podziękował pani Nawrockiej mówiąc, że w złożonej petycji jest pełna 
informacja dotycząca placu, wniosek złożyła także pani dyrektor Wilak, więc jest pełen zakres 
informacji. 
Pani Barbara Nawrocka – powiedziała – rozumiemy, że budżet jest zamknięty, ale my będziemy 
czekać i zrobimy wszystko co jest możliwe. 
Burmistrz –  Jestem dobrej myśli, że pozyskamy środki i ten plac zabaw zostanie zrobiony. To, że 
się wydarzyły tam wypadki to zawiódł  nadzór. Stąpajmy po ziemi, bo nie sztuka kupić coś za 100 
tys., co kosztuje dużo mniej. 
Przewodniczący – poprosił panią Barbarę Nawrocką o streszczanie się ze zgłaszanymi 
wnioskami i pytaniami. 
Pani Barbara Nawrocka –  poinformowała o zmianach w planie dowozów uczniów do szkół. 
Został wycofany jeszcze jeden autobus, który jeździł zupełnie bezcelowo na trasie: 
Dobieszczyzna – Miniszew- Sierszew – Sucha. Tak więc ilość tych zaoszczędzonych kilometrów 
jeszcze wzrosła. Myślę, że do 500 km. To oznacza dalsze oszczędności, które wzrosły 
miesięcznie do prawie 8 tys. zł. Ponadto zwróciła  się do Burmistrza z pytaniem.. Kto ponosi 
odpowiedzialność za przygotowanie  dowozów, jakie będą wyciągnięte konsekwencje służbowe. 
Pan nie musi odpowiadać od razu. Bardzo chętnie przyjdę na następną sesję. 
 
Pan Zbigniew Kużdżał - Radny Powiatu Jarocińskiego złożył życzenia świąteczne, życząc dużo 
zdrowia zadowolenia, pomyślności oraz zadowolenia z pracy samorządowej.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 12 

Punkt  11 – Zamknięcie obrad sesji. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący  Rady podziękował wszystkim za 
udział i zakończył o godz.1615  XXIII sesję Rady Miejskiej Żerkowa. Życząc radnym, sołtysom  
i gościom oraz ich rodzinom ciepłych Świąt Wielkanocnych - aby ten czas w rodzinach upłynął  
w zdrowiu i spokoju. 
 
 
 
PROTOKOŁOWAŁA:                                                     PRZEWODNICZYŁ: 
Elzbieta Kupś       Przewodniczący Rady Miejskiej            

Żerkowa  
 

                                                                                      / - /  Grzegorz Andraszak 
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